A warm welcome to the 8th issue of CPCE Connect!

In this issue, we are delighted to share with you the results of a recent global survey on students' experience by an independent consulting firm, "i-graduate". CPCE ranked first among local participating institutions (UGC-funded and self-financing) in terms of many attributes related to teaching and learning as well as facilities.

We also wish to share with you a number of CPCE events and initiatives – international conference on Aging and Healthcare, Work-Integrated Education in Hospitality and Tourism, and collaboration with overseas universities – which took place in recent months.

CPCE has always regarded its people as the greatest asset. This issue reports on a number of colleagues who have served CPCE for 10 years or more. We also introduce to you a number of books recently published by CPCE staff members, colleagues who recently obtained their doctoral degrees, as well as new colleagues who joined us recently, including our new librarian.

I hope you will enjoy reading this issue of *CPCE Connect*. If you have any comments or ideas, please send them to the Editorial Board: connect@cpce-polyu.edu.hk.

歡迎大家閱覽第八期《院訊》!

在今期《院訊》,我們很高興跟大家分享一項由獨立顧問公司 "i-graduate"所進行的調查結果,該調查研究了全球學生的 學習經驗,結果顯示在參與調查的本地大專院校(包括政府 資助及自資院校)中,CPCE在教學及設施的多項相關指標上 排名第一。

我們也與大家分享CPCE近數月舉辦的活動和計劃,包括老齡化及醫護服務國際研討會、款待及旅遊業企業實習教育計劃, 以及與海外大學的合作。

CPCE一向視員工為最大的資產,因此今期《院訊》訪問了多位服務滿十年的同事,還介紹了教員的最新著作、最近取得博士資歷的員工,以及新同事包括學院圖書館館長。

希望您喜歡今期《院訊》。如您有任何建議或意見,歡迎電郵 至編輯委員會connect@cpce-polyu.edu.hk。

G POLYTECHNIC UNIVERSITY



N D H B B B B D

Leter Pin Jun

Peter P. Yuen, PhD
Dean
College of Professional and Continuing Education
阮博文
專業及持續教育學院院長